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ناز تهیه کنندگان برای فیلم فجر استان ها
عضو شورای عالی تهیه کنندگان سینما: در هر استان فقط یکی از گروه های سودای سیمرغ اکران می شود

ساعتی در جمع اهالی 
 بولوار»شاهنامه« مشهد 

و بررسی معضلات منطقه

»شاهنامه« در

هفت خان 
مشکلات

کتابخانه های مرکزی مشهد که بیش از دو دهه 
است مردم شــهر برای افتتاح آن چشم انتظار 
مانده اند، چند ماهی اســت که به دلیل تامین 
نشــدن اعتبارات مورد نیاز به بن بست خورده 
اســت. پروژه ای که داستان پر ماجرایی دارد و 
وعده تکمیل و بهره برداری از آن چندین و چند 
بار به تعویق افتاده است. اوایل دی امسال بود 

...  صفحه 3کــه جلســه ای ویــژه بــرای

 استقبال شهردار مشهد و
ها  از پیشنهاد    مدیر کل کتابخانه 

روزنامه خراسان رضوی

کیمیای »خراسان« 
برای کتابخانه پیر

 صفحه5

 صفحه8

 درآمدهای پایدار؛ 
 شرط بقای شهرها 
و رفاه شهروندان

 عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی

مدیرکل دفتر امور میوه های 
سردسیری وزارت جهاد کشاورزی 

تولید بیش از 3 میلیون تن 
انگور در سال 

محمــودی/ مدیــر کل دفتــر امور میــوه های 
سردسیری وزارت جهاد کشــاورزی از تولید 
بیش از سه میلیون تن انگور در سال خبر داد. 
به گزارش خراسان رضوی محمد حاجی وند 
در حاشیه همایش احیای کشت انگور که در 
ســرخس برگزار شــد گفت: توســعه باغ های 
دیــم در اراضــی شــیب دار بــر اســاس برنامه 
ششم توسعه در 500 هزار هکتار پیش بینی 
شــده اســت کــه امســال در 60 هــزار هکتار 
از اراضــی مناطــق مختلف کشــور ایــن طرح 

اجرایی می شود. 
وی بــا تأکیــد بــر ایــن کــه بخــش اعظمــی از 
تولیدات میــوه در حوزه سردســیری اســت، 
اظهار کرد: ۱٫۷ میلیون هکتــار یعنی حدود 
6۱ درصد از ســطح میوه کاری کشور مربوط 
به دفتــر امور میوه های سردســیری بــا تولید 
بیش از ۱0۳ میلیون تن میوه است. مدیر کل 
دفتر امور میوه های سردسیری وزارت جهاد 
کشاورزی یاد آور شدیکی از محصولات هدف 
ما در وزارت جهاد کشاورزی بحث انگور است 
که بیش از ۱۱ درصد محصــولات باغی ما را 
تشــکیل می دهد با بیش از 295 هزار هکتار 
وتولیــد ۳٫4 دهــم میلیــون تن که در ســطح 
 جهانــی دارای مقــام بعــد از ترکیه هســتیم .
حاجی ونــد اضافه کرد:از آن جــا که به لحاظ 
اقلیمــی منطقــه ســرخس دارای آب، خــاک 
وآفتاب مناسب اســت می تواند نقش موثری 
در توسعه کشت انگورداشــته باشد همچنین 
موقعیت این شهرســتان در همسایگی کشور 
ترکمنســتان به لحاظ موقعیت اســتراتژیکی 
که در بحــث حمــل و نقــل کالا دارد کاملا در 
امر صادرات منحصر به فرد اســت. وی خاطر 
نشــان کــرد: باید ارقــام متناســب بــا منطقه 
ســرخس برای کشــت انگور انتخاب شود که 
علاوه بر تازه خوری قابلیت صادرات وارائه به 
بازارهای جهانی را داشته باشد.حاجی وند با 
بیان این که یکی از مشــکلات محصول انگور 
زوال شــدن آن اســت تصریح کــرد :همزمان 
با احیــای این محصول ضــرورت دارد صنایع 
تبدیلــی وتکمیلــی آن ایجــاد شــود تــا میزان 
اشــتغال زایی آن نیــز افزایش یابــد که بخش 

خصوصی می تواند در این موارد ورود کند. 

مراسم پانزدهمین سالگرد درگذشت بهترین فوتبالیست استان امروز برگزار می شود 

 15 سال در فراق »اعظم« فوتبال 

علی ترابی / ۱5 ســال از مســافرت ابدی یکی از بهترین 
و وفادارترین  بازیکنان فوتبال اســتان می گذرد.کســی 
که در تمام طول عمر فوتبالی به باشــگاهش وفادار ماند 
و برای آن توپ زد و حتی در همان تیــم و پیراهن ، جهان 
را بــدرود گفت."محمد اعظم" ، فوتبالیســتی بــود که با 
بازی زیبا،دریبل های هنرمندانه و شــوت های ســنگین 
اش تبدیــل به یکی از صاحب ســبک تریــن هافبک های 
ایران شــد. همســر آن مرحوم درباره مراسم بزرگداشت 
همســرش که امروز برگزار می شــود به خبرنــگار ما می 
گوید: ســالروز درگذشــت همســرم اول بهمن هر ســال 
اســت که امســال تصمیــم گرفتیم چنــد روز زودتــر این 
مراســم را برگزار کنیم تا ورزشــکاران و تیم های ورزشی 
درگیر مسابقات نباشند و راحت تر بتوانند در این مراسم 
حضور پیــدا کنند."فاطمه براتی" می افزاید: متاســفانه 
این مراسم بزرگداشت هر سال خیلی غریبانه برگزار می 
شــود که این حق و در شــان فوتبالیســتی که زمانی جزو 
بهترین ها بود،نیست.وی خاطرنشان می کند:همسرم 

در زمــان حیات هرگــز به حق خــودش در فوتبــال ایران 
نرســید و این در حالی بود که خیلی راحت می توانســت 
همانند بازیکنــان آن روز به پول و مقام دســت پیدا کند، 
اما اصلا به این سمت نرفت و فوتبال پاکی ارائه کرد.وی 
تصریح می کند: بعد از درگذشت همسرم سختی زیادی 
متقبل شدم و هیچ کسی از ما حمایت نکرد. سه دختر از 
همسرم به یادگار دارم که به سختی آن ها را بزرگ کردم. 
وی خاطرنشــان مــی کند: هــم اکنــون با حقــوق اندک 
بازنشستگی همســرم، زندگی می کنم که در این زمینه 
پیگیری های زیاد کردم تا بلکه افزایش پیدا کند، اما نشد. 
حتی سال گذشته مسئولان استانی قول هایی دادند اما 
کاری انجام نشد. شایان ذکر اســت، "محمد اعظم" اول 
بهمن ســال 85 دچار ســکته قلبی شــد و در بیمارستان 
امام رضا)ع( دار فانی را وداع گفت. مراســم بزرگداشت 
این مرحوم ساعت ۱4:۳0 امروز )چهارشنبه( در صحن 
جمهــوری حرم مطهــر رضوی )بلــوک 2۱۷( بــا حضور 
ورزشکاران، پیش کسوتان ، مربیان و خانواده آن مرحوم 

برگزار می شود. 
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اعلام کرد

 حذف جلسات
 هماهنگی در
  صفحه 4شورای پنجم

 رئیس کل بانک مرکزی

کاسپین موسسه 
شسته رفته ای است

  صفحه 3

بارش برف کم رمق در 
کلات، درگز و قوچان
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در صفحه آخر امروز بخوانید 

 قیمت جدید پیکان
 2  هفته دیگر اعلام می شود
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رئیس اداره کار طرقبه شاندیز:

حقوق همه کارگران 
کارخانه »مشهد نخ« 

پرداخت شده است
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مراسم پانزدهمین سالگرد 
درگذشت بهترین فوتبالیست 

استان امروز برگزار می شود

15 سال در فراق 
  صفحه 1»اعظم« فوتبال 

»طرح تفصیلی منطقه بولوار شاهنامه پس چه 
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افتتاح 3طرح روستای پاک 
در دهه فجر در فریمان 

اصغری/ رئیــس اداره کتابخانه های عمومــی فریمان در 
گفت وگو با خراســان گفت:هشتمین جشــنواره رضوی 
با رویکــرد فرهنگ رضوی در ســال 9۷ برگزار می شــود.

محمدباقرقادری با بیان این که ســعی ما مشارکت بیشتر 
روســتاییان در این مسابقه  اســت ، افزود:در آینده نزدیک 
در جلســه ماهیانه دهیاران بخش مرکــزی و قلندرآباد در 
این خصــوص تصمیم گیــری خواهد شــد.قادری از طرح 
روستای پاک در سه روستای رخنه ، سعدآباد و کته شمشیر 
علیا در دهه مبارک فجر خبر داد و افزود: در بهمن و اسفند 
جاری برنامه های فرهنگی در این روستاها انجام می شود 
و در سال 9۷ هشتمین جشنواره رضوی از این روستاها نیز 
آغاز خواهد شد. وی نقش خبرنگاران را در ترویج و گسترش 
فرهنگ کتاب خوانی مثبت ارزیابی کرد و گفت: امیدواریم 
هر روز شاهد انتشاراخبار متنوع از حوزه کتابخانه ها باشیم. 
قادری در ادامه سخنان خود از کسب رتبه اول استان و دوم 
کتابخانه شهید مطهری در هفتمین جشنواره رضوی خبر 
داد و اظهار امیدواری کرد،در هشتمین جشنواره رضوی 
رشد دو برابری نسبت به این دوره و بیش از ۱0هزار شرکت 

کننده داشته باشیم. 

سوژه خود را برای صفحه پیگیری حرف مردم تلگرام کنید
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